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Colonel (Col) Kieran Kennedy was raised in Ayer’s Cliff, Quebec and joined the 
Canadian Armed Forces as a Logistics Officer in 2003. His first posting was to 2 Service 
Battalion (Svc Bn), where he served as a staff officer and then as a Platoon 
Commander. As a Captain he also served as the Quartermaster at the 3rd Battalion of 
the Royal Canadian Regiment (3RCR) and the Canadian Forces School of 
Administration and Logistics. Upon promotion to Major in 2010, he was appointed as 
Officer Commanding Supply Company in 1 Svc Bn and later served as the Army 
Logistics Officer Career Manager in Ottawa. Promoted to LCol in 2015, he was 
employed as the Canadian Army G4 Operations and Deputy Director Canadian Army 
Logistics. From 2017 to 2019, he was privileged to serve as the Commanding Officer 
(CO) of 2 Svc Bn. Following command, he was posted to the Canadian Forces Joint 
Operational Support Group as Chief of Staff. In July 2021, Col Kennedy assumed the 
role of J4 at the Canadian Joint Operational Command and Director Canadian Army 
Logistics. 

Col Kennedy deployed twice to Afghanistan, first as a Duty Officer within the National 
Support Element (NSE) in Kabul in 2005, and then with the 3RCR Battlegroup to 
Kandahar in 2008/09. In 2018, he had the pleasure to deploy to Latvia as the first CO of 
the NSE for Task Force Latvia. 

Col Kennedy holds a Bachelor of Business Administration from Bishop’s University and 
a Master of Defence Studies from the Royal Military College of Canada. He is also a 
graduate of the Joint Command and Staff Programme and National Security 
Programme at the Canadian Forces College. 

Col Kennedy and his very supportive wife have four great children. 
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Le Colonel (Col) Kieran Kennedy a grandi à Ayer's Cliff, au Québec, et s'est enrôlé 
dans les Forces armées canadiennes en tant qu'officier de la logistique en 2003. Sa 
première affectation a été au 2ème Bataillon des services (Bon Svc), où il a servi 
comme officier d'état-major puis comme Commandant de peloton. En tant que 
capitaine, il a également servi comme officier logistique au 3ème Bataillon du Royal 
Canadian Regiment (3RCR) et à l'École d'administration et de logistique des Forces 
canadiennes. Suivant sa promotion au grade de major en 2010, il a été nommé 
commandant de la compagnie d'approvisionnement du 1 Bon Svc et a aussi servi en 
tant que gérant de carrière des officiers de la logistique de l'Armée. Promu au grade de 
lcol en 2015, il a été employé comme G4 Opérations de l'Armée canadienne et 
directeur adjoint de la logistique de l'Armée canadienne. De 2017 à 2019, il a eu le 
privilège de servir comme commandant du 2 Bon Svc. Après son commandement, il a 
été muté au Groupe de soutien opérationnel interarmées des Forces canadiennes en 
tant que chef d'état-major. En juillet 2021, le Col Kennedy a assumé le rôle de J4 au 
Commandement opérationnel interarmées du Canada et Directeur Logistique de 
l'Armée canadienne. 

Le Col Kennedy a déployé à deux reprises en Afghanistan, d'abord en tant qu'officier de 
service au sein de l'Élément de soutien national (ESN) à Kaboul en 2005, puis avec le 
groupement tactique du 3 RCR à Kandahar en 2008-2009. En 2018, il a eu le plaisir 
d'être déployé en Lettonie en tant que premier commandant de l'ESN pour la Force 
opérationnelle en Lettonie. 

Le Col Kennedy est titulaire d'un baccalauréat en administration des affaires de 
l'Université Bishop's et d'une maîtrise en études de la défense du Collège militaire royal 
du Canada. Il est également diplômé du Programme de commandement et d'état-major 
interarmées et du Programme de sécurité nationale du Collège des Forces 
canadiennes. 

Le Colonel Kennedy et son épouse qui lui a toujours été d’un grand soutien, ont quatre 
enfants. 

 


